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Ontwikkelingen ODBN 
 

 

Naar aanleiding van de memo van Gedeputeerde Van den Hout die we op 30 november 

2017 ontvingen over de stand van zaken bij de ODBN, zouden we graag de volgende 

mondelinge vragen willen stellen aan de gedeputeerde: 

 

- Hoe kan het dat pas op dit moment voor het eerst informatie wordt verstrekt over 

het geprognotiseerde tekort? Is er dan wel voldoende informatiedeling vanuit de 

dienst richting de bestuurders? Heeft het dagelijks bestuur dan andersom wel 

oldoe de duidelijk ge aakt a eer zij geï for eerd il orde  o  i  co trol  te 
kunnen blijven? 

 

- Als er een breder beeld was over de problemen bij de ODBN, en daar de zorgen over 

kenbaar gemaakt zijn (ook op bestuurlijk niveau), hoe kan het dat het nieuws over 

het negatief resultaat onverwacht is? 

 

- Heeft de gedeputeerde een beeld hoe het tekort opgelost kan worden, hoe 

voorkomen wordt dat er alsnog achteraf een beroep op middelen van de provincie 

wordt gedaan, en hoe voor volgende jaren echt gegarandeerd kan worden dat dit 

tekort niet opnieuw als een konijn uit de hoge hoed kan verschijnen? 

 

- Kan de gedeputeerde aangeven in hoeverre hij zelf vindt dat hij als dagelijks 

bestuurder grip heeft op de aansturing van de omgevingsdiensten? Heeft hij iets van 

Provinciale Staten nodig om tot betere aansturing te komen? 

 

 

  

  

  

  

 

 

 

  

 


